

# JOURNAL OF LAW ENFORCEMENT & POLICY INVOLVING FOREIGN AFFAIRS

Volume 14

- Analysis of the Dynamics of Major Type Drugs in International Communities.....*Mon, Wei-Teh* 1
- The Development of A Crime Prevention Network for Foreigners in Taiwan: A CFPR Approach.....*Yang, Chi-Cheng* 33
- Human Rights of Foreigners and Immigration Control: A Case Study of Taipei High Administrative Court Administrative Judgment No. 87 in 2020 .....*Chiang, Shih-Hsiung* 71
- The Study of the Victim Identification System for Human Trafficking.....*Chang, Wei-Jung* 93
- Police Agency Adaptations to Human Trafficking ..... *Chang, Yuan-Song* 125
- Reviewing Japan's Policy on the Introduction of Foreign Migrant Workers in The Global Talent Competitiveness .....*Lee, Pei-Jung* 161
- International Comparison of Open Prison Systems ..... *Chiang, Shih-Hsiung & Tsai, Tyan-Muh & Wen, Ling-Yu* 183
- The Analysis on the Focus and Trends of Academic Research on Judicial Interpretation in Taiwan .....*Chang, Wei-Jung* 211



Graduate School & Department of Foreign Affairs Police  
Central Police University  
Republic of China (Taiwan)

May, 2024

# 涉外執法與政策學報

中華民國一一三年五月，第十四期

## 目次

- 國際主要類型毒品動態分析 ..... 孟維德 1
- 以一致性模糊偏好關係法(CFPR)探討在臺外國人犯罪預防  
網絡建置及策進作為之研究 ..... 楊基成 33
- 外國人之人權與入出國管理  
——以臺北高等行政法院109年度訴字  
第87號行政判決為例 ..... 江世雄 71
- 人口販運被害人鑑別制度之研究 ..... 張維容 93
- 警察組織應處人口販運模式之研究 ..... 張淵菘 125
- 論國際人才競爭下的日本外籍移工引進政策 ..... 李珮蓉 161
- 外役監制度之國際比較 ..... 江世雄、蔡田木、溫翎佑 183
- 我國司法通譯學術研究重點與趨勢研析 ..... 張維容 211

涉外執法與政策學報

第十四期

中央警察大學  
外事警察學系暨研究所  
出版

一一三年五月

中央警察大學外事警察學系暨研究所  
中華民國一一三年五月出版

